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Vragen van het lid Gesthuizen (SP) aan de staatssecretaris van Economische 
Zaken, Landbouw en Innovatie over de falende postbezorging van PostNL 
(ingezonden 11 oktober 2012). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Nog altijd grote problemen bij postbezor-
ging PostNL»1 waarin de voortdurende problemen bij de postbezorging door 
PostNL worden belicht? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat, gezien de grote hoeveelheid meldingen in slechts 
twee maanden, het hier om grote problemen gaat waar spoedig een 
oplossing voor gevonden moet worden?  Zo ja, welke stappen gaat u 
ondernemen om PostNL ertoe te bewegen serieus werk te maken van de 
problemen? Kunt u uw antwoord toelichten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Voldoet PostNL nog altijd aan de gestelde eisen van de universele postdienst 
(UPD) nu blijkt dat de problemen van de postbezorging nog altijd niet zijn 
opgelost? Is de OPTA met de huidige onderzoekssystematiek is staat dit naar 
behoren te monitoren? 

Vraag 4
Bent u de mening toegedaan dat door een gebrek aan gekwalificeerd 
personeel de kwaliteit van de postbezorging met grote passen achteruit gaat? 
Is het gevoerde personeelsbeleid van PostNL hiervan mede de oorzaak? Kunt 
u uw antwoord toelichten?

1 http://www.reddepostbode.nl/bericht/98237/121005-
nog_altijd_grote_problemen_bij_postbezorging_postnl.html
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